
Referat fra GMU-møde den 5.12.2023

Til stede: Henrik, Jens, Sif og Povl (ref.)

* Uddeling af Fugtmålere / evaluering

- Vi har uddelt fugtmålere. 227 var hjemme, 69 fik den i postkassen, mens 67 +

de store numre over 6 på Store Torv var tomme/nedlagte/genhusede og overgår

derfor til Driften at udlevere en fugtmåler til.

- Vi blev taget rigtig godt imod. Alle var glade for at få en måler. Kun få steder

røg vi ind i snakke og spørgsmål om byggesagen, som ikke lige var formålet, men

det var fint nok.

- Vi synes, at alle der flytter ind i Hyldespjældet, skal have en fugtmåler. Det

kan være Driften eller nyindflytterudvalget der giver den.

- Povl laver en film om fugt til FB.

- Vi skal høre i BU, om hvor mange der har henvendt sig på den omdelte seddel

om skimmelproblemer.

* Nytårskur den 27.1.

- Povl forhører sig, om vi skal arrangere den. Og det har jeg nu gjort, og det
er os, der skal arrangere Nytårskur!
- Vi vil gerne lave en biodiversitetstur til sommer.

* Handleplan 23-24

- Handleplanen vedhæftes dette referat, så alle kan se den og øve sig på den,

når vi tager den op på næste møde.

* Tøjbyt og Direkte Genbrug

- Tøjbytterne og Klunserne holder møde den 11.12. om indretning af det nye

lokale på Genbrugsgården.

* Claus Novy pris penge

- Vi synes der skal plantes et / flere (store) træer for pengene. UAU må tænke

det ind i planerne for retablering af de grønne områder.

* Andet:



- Ansøgning til Kommunens Biodiversitetspulje: Er sendt. Hvis vi får penge, skal

de beskrevne projekter konkretiseres.

- 4 klunsere var med på BO-VEST tur til Vestforbrændingen den 9. november.

- Klunsermøde: Klunserne synes, at det nye Direkte-Genbrug-rum skal være

firkantet, da det er lettest at indrette og udnytte fleksibelt, så der kan komme

mest mulig genbrug ud af det. Klunserne vil revidere deres Hyldespjældsmål, når

den nye Genbrugsgård står færdig, så målene kommer til at svare til den nye

virkelighed.

- Affaldsstativer i alle 1-rums og ombygningsboliger: Driften arbejder på det.

- Hyldespjældet har været i ”Boligen”: Hyldespjældet har bragt FN’s verdensmål

ned i øjenhøjde (fagbladetboligen.dk)

- Besøget i Bielefeld var en god oplevelse. Boligforeningen ligner egentlig VA. De

planlægger at komme på besøg hos os.

- Næste nummer af HP og FB: Så snart der er noget om den nye Genbrugsgård,

vil det være godt at informere.

* Næste møde

- Tirsdag den 9.1.2024 kl. 8.00

Povl

https://fagbladetboligen.dk/alle-nyheder/2023/november/hyldespjaeldet-har-bragt-fn-s-verdensmal-ned-i-ojenhojde/?utm_medium=email&utm_campaign=Boligen%20torsdag%20021123&utm_content=Boligen%20torsdag%20021123+CID_f03bb7f78f4562c6d8c3a955e048b11b&utm_source=Email%20marketing&utm_term=Boligomrde%20har%20bragt%20FNs%20verdensml%20ned%20i%20jenhjde
https://fagbladetboligen.dk/alle-nyheder/2023/november/hyldespjaeldet-har-bragt-fn-s-verdensmal-ned-i-ojenhojde/?utm_medium=email&utm_campaign=Boligen%20torsdag%20021123&utm_content=Boligen%20torsdag%20021123+CID_f03bb7f78f4562c6d8c3a955e048b11b&utm_source=Email%20marketing&utm_term=Boligomrde%20har%20bragt%20FNs%20verdensml%20ned%20i%20jenhjde

